
 

Generalforsamling d. 29/03 2023 
 
Tilstede: Peter, Lucas, Allan, Marianne, Émile og fra bestyrelsen samt 2 forældre 
 
Pkt. 1 Valg af dirigent og referent 

Allan blev valgt som referent og Marianne blev valgt som ordstyrer. 
Marianne konstaterede at indkaldelsen til generalforsamlingen var sket rettidigt. 

 
Pkt. 2. Formandens beretning: 

Endnu et år er gået. Det er da i hvert fald rigtigt. Og lidt er der sket i det forgangne år. Og 
lidt er der ikke sket i det forgangne år. 
Det der ikke er sket, er at klubmesterskaberne heller ikke blev til noget i 2022. Corona 
bærer igen en del af skylden, men også de mange nye springere, der ikke har nået at lære 
en hel øvelse godt nok. 
Det der heller ikke er sket, er en stor fremgang i nye medlemmer. Kun ca. halvdelen af det 
antal der ’plejer’ at dukke op ved sæsonstart. Mere om det senere. 
Det der ER sket er, konkurrencer. Både klubtræf, DanCup og UDM/Senior DM/Hold DM, 
samt NM. 
På klubtræfsiden har vi været til 2 konkurrencer. Vores eget klubtræf i april 22 og synkron i 
Sundby i januar 23. Og det er gået ganske godt. Ved vores eget havde vi 6 springere med og 
endte med 4 medaljer. 2 Guld A+ og C (Lucas og Sally), en Sølv E (Wilmar) og en Bronze D 
(Victor). I Sundby havde vi to par med. Victor og Sarah i C og Maria og Isabella i F. Og 
ganske uforskammet tog begge par Guld. Kun Victor havde været til konkurrence før, så det 
er ganske godkendt. Godkendt er det også at både Peter, Allan og Émile deltog som 
dommere. Hvilket betød at Lucas tog trænerposten. Klubtræffet i Ishøj blev aflyst, da de 
ikke har trænere og derfor heller ikke springere. Det betyder så at Lundtofte har påtaget sig 
Klubtræf 1 og 3 i den næste sæson. 
DanCup 1 sprang Karl sig til Bronze i C rækken. I DanCup 2 sprang Lucas sig i finalen i A 
rækken og blev nr. 5. Kun slået af landsholdsspringerne. Ved DanCup 3 blev Lucas nr. 6, 
hvilket var lige udenfor finalen. Karl stillede op i B rækken for første gang og blev nr. 5. 
DanCup 1 2023 sprang Karl i B rækken og blev nr. 5. 
UDM gik over alt forventning. 3 springere, 2 trænere og 1 dommer drog i starten af april til 
det nordjyske – Års, for at springe, træne og dømme. Karl i U17B og Sally og Victoria Murillo 
i U14 individuelt og synkron. I individuelt kom Sally i finalen og endte som nr. 5, mens 
Victoria blev nr. 13. I synkron sprang pigerne sig i finalen, hvor de slog næsten alle, 
undtaget storfavoritterne og derfor vandt Sølv. Det var selvfølgeligt kæmpestort for dem. 
Karl sprang sig i finalen i U17 B, og vandt Sølv. Blot 0,031 point fra Guldet. Så UDM 2022 er 
også ganske godkendt. 
Senior DM blev afviklet sammen med en masse andre idrætsgrene ved DM-ugen i Ålborg. 
Et noget decimeret felt stillede op. Lucas var med men havde en skidt dag og endte som nr. 
8. 
Senior Hold DM var Lucas med til, med springere fra Greve og Strib på holdet. Her kom 
holdet i finalen og vandt DM Bronze. 
NM i Finland blev en blandet fornøjelse. Karl var med i Juniorrækken og blev nr. 10 mens 
Lucas var med i Senior og endte som nr. 15. En dyr tur, men heldigvis går der mange år før 
vi skal derop igen. 
Vi nåede også lige at få UDM 2023 med i sidste weekend. Her var Karl med i U17. Et lille kiks 
i det 11. spring, gjorde at han missede finalen og endte på en 11. plads. 
Vi har – ganske som vi plejer – afholdt en del bestyrelsesmøder. Et af dem havde kun et 
punkt: Klubbens 50-års jubilæum i september 22. Det blev en dejlig dag, med masser af 
fremmødte og masser af hygge i trampolinerne. På det økonomiske område, blev det er dyr 
omgang. Mest på grund af, at vi købte jubilæumstøj og en vaskeægte klubfane. Men det var 
det hele værd. Fanen blev vist godt frem til UDM 2023 hvor Karl bar og fremviste den flot. 
Et nyt tiltag er der også kommet fra LKT, FIL og DGI. (Det er det her der er ’senere’) Projekt 
Foreningsudvikling. Her er vi så heldige at være blevet optaget. Projektet skal hjælpe os 
med at blive mere synlige og derved få flere medlemmer og trænere. Vi er i 



 

indledningsfasen pt. men har haft de første møder med Repræsentanten fra DGI. Der er 
blevet trykt flyers, der skal bruges til uddeling ved forskellige arrangementer. 
Vi er så småt ved at få indført mærkeprøverne for de springere der vil det. En springer, 
Maria, har i sin første sæson, nappet Grundmærke Bronze, Grundmærke Sølv og Sørme om 
hum ikke også lige sprang sig til Grundmærke Guld i sidste uge. Flere af de nye springere er 
begyndt at vise interesse for prøverne. 
Klubbens – i nyere tid – mest vindende springer, har desværre valgt at sætte karrieren lidt 
på hold. Lucas fortsætter dog i bestyrelsen og som træner ved behov. En stor tak skal der 
lyde til Lucas for de mange oplevelser i de blå/hvide farver. UDM Guld, UDM Sølv og Senior 
Hold DM Bronze x 2, samt en masse topplaceringer ved DanCup og Klubtræf. 
På trænerposten er det stadig Allan og Émile der trækker det store læs. Marianne og 
Veronika hjælper så meget de kan. Jacob når han har tid og Lucas ved behov. Mogens har 
desværre stadig udfordringer med sit ben og har fået taget mere af så han nu sidder i 
rullestol. 
Ellers har det været et fint år med mange opture og højt humør. Vi håber at det fortsætter 
langt ud i fremtiden. 

 
Pkt. 3 Regnskab: 

Kasseren aflagde regnskabet for den forgangne sæson. Det blev oplyst at der var en 
kontingentbetaling og tilskud fra kommunen på. 63.702,85 kr. i 2022. Der var en udgift til 
konkurrencer på ca. 35.314,13 i 2022. Og der er et underskud i regnskabet på kr. -66.073,36 
kr. for regnskabs året 2022. Driftsresultat for 2022 er  – 66.826,36 kr. Aktiver i alt pr. 
31.12.2022 er på 113.681,85 kr. 
Regnskab blev herefter vedtaget. 
 

Pkt. 4 Kontingent: 
Der blev vedtaget at hæve kontingent til kr. 2.150 pr. sæson.  

 
Pkt. 5. Indkommende forslag: 

Der er ikke kommet nogen forslag til behandling. 
 
Pkt. 6 Valg af bestyrelse: 

Formanden, kasseren, og bestyrelsesmedlem nr. 1 og nr. 2 er på valg i år. Suppleant for 2 år 
og 1 år er på valg i år. 
1. Formanden er på valg, her blev Peter genvalgt. 
2. Kasseren er på valg, her blev Marianne genvalgt 
3. Bestyrelsesmedlem Èmile. Èmile blev valgt. 
4. Bestyrelsesmedlem Lucas. Lucas blev valgt. 
5. Suppleant for 1 år, her opstiller Rolf, og Rolf blev valgt for 1 år. 
6. Suppleant Marianne (Miv) er på valg og vælger at genopstille, Marianne blev valgt. 
 

Pkt. 7 Valg af revisor: 
Revisorer Mogens C. Christiansen blev genvalgt. Som revisor blev Mogens valgt. 

 
Pkt. 8 Eventuelt: 

Peter spurgte ind til træner situationen. Formanden oplyste at Allan er der fast som træner 
Marianne og Jakob kommer så meget som muligt. Samt at de unge træder til så meget som 
muligt. Der blev også snakket om det med at lave en trænerstrategi/ plan. Lige nu arbejdes 
der med planen om at skaffe flere medlemmer. Samt at overveje om de yngre springere 
kan komme på træner kursus. 
 

Dirigenten takkede for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen. 


